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PANEVĖŽIO REGIONO PLĖTROS TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2019 m. vasario 27 d. Nr. 51/4P-3 

Pasvalys 

 

Posėdžio data ir laikas - 2019 m. vasario 27 d. 13 val. 

Posėdžio pirmininkas - Gintautas Gegužinskas, Panevėžio regiono plėtros tarybos 

pirmininkas (Pasvalio rajono savivaldybės meras). 

Posėdžio sekretorius - Kristina Udrienė, Regioninės plėtros departamento prie Vidaus 

reikalų ministerijos (toliau - RPD prie VRM) Panevėžio apskrities skyriaus vedėja. 

 

Dalyvavo:  

Panevėžio regiono plėtros tarybos (toliau - Tarybos) nariai: 

1. Dainius Bardauskas - Kupiškio rajono savivaldybės meras. 

2. Stanislovas Dambrauskas - Rokiškio rajono savivaldybės tarybos narys. 

3. Sigitas Gailiūnas - Lietuvos Respublikos Vyriausybės skirtas atstovas. 

4. Dalius Gesevičius -Lietuvos prekybos, pramonės ir amatų rūmų asociacijos atstovas. 

5. Kęstutis Lukoševičius - Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narys. 

6. Alfonsas Petrauskas - Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narys.  

7. Antanas Pocius - Panevėžio rajono savivaldybės tarybos narys.   

8. Bronius Sadula - VšĮ Panevėžio profesinio rengimo centro atstovas. 

9. Gediminas Sargūnas - VšĮ Panevėžio kolegijos atstovas. 

10. Sigutis Štrėmas - Biržų rajono savivaldybės tarybos narys. 

11. Antanas Vagonis - Rokiškio rajono savivaldybės meras. 

12. Stasys Vainauskas - Pasvalio rajono savivaldybės tarybos narys.  

13. Valdemaras Valkiūnas - Biržų rajono savivaldybės meras. 

14. Povilas Žagunis - Panevėžio rajono savivaldybės meras. 

 

Kiti posėdyje dalyvavę atstovai: (sąrašas pridedamas). 

 

Darbotvarkė: 

1. Dėl Likėnų reabilitacijos ligoninės dabarties ir perspektyvų. 

2. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos veiklos per 2018 metus. 

3. Dėl Panevėžio regiono 2014–2020 metų plėtros plano metinės ataskaitos. 

4. Dėl Panevėžio regione įgyvendinamų regioninio planavimo projektų.  

5. Dėl informacijos apie Panevėžio regione vykdomų integruotų teritorijų vystymo 

programų įgyvendinimą. 

6. Dėl Panevėžio regiono sąrašo, finansuojamo pagal priemonę „Pagrindinės paslaugos ir 

kaimų atnaujinimas kaimo vietovėse“, pakeitimo. 

7. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos atstovo delegavimo į vandentvarkos sektoriaus 

pertvarkos modelio nustatymo paslaugų pirkimo priežiūros komitetą. 

8. Dėl Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir sporto ministerijos kuruojamų regioninių 

priemonių veiklos lėšų rezervo planavimo. 
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9. Dėl Lietuvos Respublikos Vyriausybės nutarimo „Dėl 2019 metais priimamų į profesinio 

mokymo įstaigas mokinių preliminaraus skaičiaus patvirtinimo“ projekto.   

10. Kiti klausimai. 

 

Panevėžio regiono plėtros tarybos pirmininkas Gintautas Gegužinskas informavo, kad 

Tarybos posėdyje dalyvauja 15 Tarybos narių ir pasiūlė darbotvarkę papildyti klausimu dėl Lietuvos 

Respublikos Vyriausybės nutarimo „Dėl 2019 metais priimamų į profesinio mokymo įstaigas 

mokinių preliminaraus skaičiaus patvirtinimo“ projekto.   

 

NUSPRĘSTA: 

Bendru sutarimu patvirtinti posėdžio darbotvarkę.  

 

1. SVARSTYTA. Dėl Likėnų reabilitacijos ligoninės dabarties ir perspektyvų. 

 

VšĮ Respublikinės Panevėžio ligoninės laikinai einantis direktoriaus pareigas Remigijus 

Samuolis supažindino su Likėnų reabilitacijos ligoninės (toliau – Ligoninės) istorija, pristatė 

dabartinę situaciją, galimus Ligoninės gydomojo korpuso rekonstrukcijos užbaigimo variantus ir 

Ligoninės veiklos perspektyvas (medžiaga pridedama). Remigijus Samuolis atkreipė dėmesį, kad 

buvo vykdomas Ligoninės gydomojo korpuso rekonstrukcijos projektas, kuriame numatyta atlikti 

rekonstrukcijos darbus 5 etapais ir informavo, kad šiuo metu yra įgyvendinti tik du projekto etapai 

(atliktų darbų vertė per 1 mln. EUR), nes nuo 2018 metų yra sustabdyta gydomojo korpuso tolesnė 

rekonstrukcija. Remigijus Samuolis pabrėžė, kad sustabdžius minėto projekto finansavimą, nebuvo 

galimybės rekonstruoti palatų, todėl iš 120 lovų šiuo metu veikia tik 85, o tai ženkliai įtakojo 

Ligoninės veiklos finansinius rezultatus ir ateityje, jei nebus tęsiamas gydomojo korpuso 

rekonstrukcijos projekto finansavimas užbaigiant III-o, IV-o ir V-o etapų darbus, Ligoninės veiklos 

finansinė situacija ir teikiamų paslaugų kokybė smarkiai blogėtų.  

Dalius Gesevičius paklausė, kiek buvo numatyta investicijų Ligoninės gydomojo korpuso 

rekonstrukcijos III-o, IV-o ir V-o etapų darbams ir pastebėjo, kad rekonstruojant pastatus, juos 

reikės priduoti pagal naujai įsigaliojusius reikalavimus, todėl gali neužtekti anksčiau suplanuotų 

lėšų. 

Remigijus Samuolis atsakė, kad šių etapų darbams atlikti projekto rengimo metu buvo 

numatyta skirti apie 2,5 mln. EUR ir pritarė, kad naujai įvertinant numatytų darbų investicijas, 

anksčiau suplanuotų lėšų gali ir neužtekti.  

Biržų rajono savivaldybės mero pavaduotoja Irutė Varzienė pasakė, kad Biržų rajono 

savivaldybės administracija buvo parengusi galimybių studiją, kuri rodė, kad pagal tuo metu 

galiojančius reikalavimus Likėnai galėjo pretenduoti gauti kurortinės vietovės statusą, tačiau kelis 

kartus keitėsi teisės aktai ir šiuo metu Likėnai neatitinka kurortinės vietovės statusui taikomų 

reikalavimų. Irutė Varzienė paklausė, kokiais Lietuvos Respublikos (toliau - LR) Sveikatos 

apsaugos ministerijos argumentais remiantis buvo sustabdyta gydomojo korpuso tolesnė 

rekonstrukcija, nes anksčiau buvo numatyta, kad atlikus gydomojo rekonstrukciją bus galimybė 

teikti didesnės apimties komercines gydymo paslaugas. 

Remigijus Samuolis atsakė, kad pagrindinis Sveikatos apsaugos ministerijos argumentas yra 

ekonominis veiklos pagrįstumas, t.y. ar naudinga teikti reabilitacijos paslaugas Likėnų ligoninėje, 

nes Lietuvoje yra daug įstaigų teikiančių panašaus pobūdžio gydymo paslaugas. 

Toliau vyko diskusija dėl galimybių gauti investicijas Ligoninės gydomojo korpuso 

rekonstrukcijos darbams užbaigti ir tolesnės Ligoninės veiklos perspektyvų. Pasisakė Valdemaras 

Valkiūnas, Antanas Vagonis, Dalius Gesevičius, Povilas Žagunis, Remigijus Samuolis, Alfonsas 

Petrauskas, Irutė Varzienė.  

Diskusijų metu buvo akcentuota, kad Panevėžio apskrityje pagyvenusių asmenų skaičius yra 

vienas didžiausių Lietuvoje, o pagyvenę asmenys sudaro pagrindinę reabilitacijos paslaugomis 

besinaudojančių pacientų dalį, įvertinta, kad Ligonė šiuo metu teikia pakankamai kokybiškas 

reabilitacijos paslaugas, kurios konkuruoja su kitų įstaigų teikiamomis panašiomis paslaugomis ir 
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išsakyta nuomonė, kad rekonstravus gydomąjį korpusą, Ligoninė turėtų galimybę padidinti lovų 

skaičių ir perspektyvas tęsti veiklą. 

Gintautas Gegužinskas pasiūlė VšĮ Respublikinės Panevėžio ligoninės ir Biržų rajono 

savivaldybės administracijos atstovams Tarybos vardu parengti kreipimosi į Lietuvos Respublikos 

Vyriausybę ir Sveikatos apsaugos ministeriją  projektą dėl tolesnio finansavimo skyrimo. 

Tarybos nariai pritarė šiam pasiūlymui. 

 

PROTOKOLIŠKAI NUSPRĘSTA:  

Kreiptis į Lietuvos Respublikos Vyriausybę ir Sveikatos apsaugos ministeriją dėl tolesnio 

finansavimo skyrimo Likėnų reabilitacijos ligoninei rekonstrukcijoms darbams užbaigti. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos veiklos per 2018 metus. 

 

Gintautas Gegužinskas informavo, kad Tarybos veiklos per 2018 metus ataskaita buvo 

pateikta Tarybos nariams susipažinti ir pasakė, kad 2018 metais įvyko 17 Tarybos posėdžių, iš kurių: 

4 posėdžiai žodinės procedūros tvarka ir 13 posėdžių – rašytinės procedūros tvarka. 2018 metais 

Taryba sudarė (patvirtino) Panevėžio regiono projektų sąrašus pagal 4 regionines priemones ir 

pakeitė projektų sąrašus pagal 16 regioninių priemonių. Taryba 2018 metais iš viso priėmė 52 

sprendimus, o 2 rašytinių procedūrų metu buvo nepriimti sprendimai dėl 3 Tarybai pateiktų klausimų, 

nes nesusidarė kvorumas. Gintautas Gegužinskas pasakė, kad iki 2018 m. gruodžio 31 d. Panevėžio 

regione sudaryti visi regiono projektų sąrašai 2014–2020 m. ES struktūrinių fondų investicijų 

veiksmų programai įgyvendinti. Sąrašuose suplanuoti 136 projektai, kurių bendra vertė yra 

106 852 846,90 EUR, o ES struktūrinių fondų lėšų suma yra 81 468 201,88 EUR. Gintautas 

Gegužinskas taip pat informavo apie raštus, kuriais Taryba 2018 m. kreipėsi į ministerijas bei kitas 

institucijas ir apie Tarybos narių dalyvavimą posėdžiuose.  

 

3. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono 2014–2020 metų plėtros plano metinės ataskaitos. 

 

RPD prie VRM Panevėžio apskrities skyriaus vyriausioji specialistė Inga Adomaitienė 

informavo, kad Panevėžio regiono 2014–2020 metų plėtros plane, suplanuoti 143 projektai (iš jų 7 

įgyvendinami valstybinio planavimo būdu ir 136 - regioninio planavimo būdu), kurių vertė 123 466 

693,72 EUR, iš jų – 95 787 374,54 EUR ES fondų lėšos. Iki 2018 metų pabaigos baigtas įgyvendinti 

1 valstybinis projektas, kurio vertė yra 75 020,00 EUR, iš kurių – 63 767,00 EUR ES fondų lėšos ir 6 

regioniniai projektai, kurių bendra vertė yra 1 311 847,23 EUR, iš jų – 1 115 070,11 EUR ES fondų 

lėšos. Šiuo metu yra pasirašytos sutartys dėl 5 valstybinių projektų ir 97 regioninių projektų 

įgyvendinimo. Remiantis ES struktūrinės paramos kompiuterinės informacinės valdymo ir priežiūros 

sistemos duomenimis, stebimos tarpinės rodiklių reikšmės. Inga Adomaitienė informavo, kad 

vadovaujantis Regionų plėtros planų rengimo metodikos 40 punkto nuostatomis, parengta nustatytos 

formos Panevėžio regiono 2014–2020 m. plėtros plano įgyvendinimo 2018 m. ataskaita buvo pateikta 

Tarybos nariams susipažinti ir iki 2019 m. balandžio 1 d. bus teikiama Vidaus reikalų ministerijai. 

 

4. SVARSTYTA Dėl Panevėžio regione įgyvendinamų regioninio planavimo projektų. 

 

RPD prie VRM Panevėžio apskrities skyriaus vyriausioji specialistė Žibutė Gaivenienė 

pristatė informaciją apie 2014–2020 m. ES fondų investicijų veiksmų programos prioritetams 

įgyvendinti numatytas ES struktūrinių fondų lėšas, skirtas regioninio planavimo projektams 

įgyvendinti Panevėžio regione ir informaciją apie projektų įgyvendinimo eigą bei ES struktūrinių 

fondų lėšų panaudojimą iki š. m. vasario 14 d. Panevėžio regiono savivaldybėse (medžiaga 

pridedama). 

 

5. SVARSTYTA. Dėl informacijos apie Panevėžio regione vykdomų integruotų teritorijų 

vystymo programų įgyvendinimą. 
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RPD prie VRM Panevėžio apskrities skyriaus vyriausioji specialistė Kristina Linkonaitė 

pateikė informaciją apie Panevėžio regiono ir Panevėžio miesto vykdomų integruotų teritorijų 

vystymo programų situacijos analizės pokyčius, programų stebėsenos rodiklių pasiekimo rezultatus ir 

programų veiksmų plane suplanuotų lėšų panaudojimą. 

 

6. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono sąrašo, finansuojamo pagal priemonę „Pagrindinės 

paslaugos ir kaimų atnaujinimas kaimo vietovėse“, pakeitimo. 

 

Kristina Udrienė informavo, kad Taryba 2017 m. vasario 20 d. sprendimu Nr. 51/4S-9 

patvirtino Lietuvos kaimo plėtros 2014–2020 metų programos priemonės „Pagrindinės paslaugos ir 

kaimų atnaujinimas kaimo vietovėse“ Panevėžio regiono Prioritetinį projektų sąrašą, kuriame 

suplanuoti buvo 26 projektai, jų bendra vertė buvo 5 344 227 EUR, iš kurių: 4 275 381,33 EUR – 

EŽŪFKP lėšos, 974 845,67 EUR – savivaldybių biudžeto lėšos ir 94 000 EUR – privačios lėšos. 

Nacionalinė mokėjimo agentūra prie Žemės ūkio ministerijos (toliau – NMA) 2018 m. gruodžio 11 d. 

raštu informavo RPD prie VRM apie paramos lėšų, skirtų regionams, likučius, susidariusius atlikus 

projektų vertinimą. Kristina Udrienė pasakė, kad Panevėžio regiono Prioritetiniame sąraše esantiems 

projektams, paramos buvo skirta 337 384,51 EUR mažiau nei buvo numatyta sąraše, neskaitant trijų 

projektų, kuriems vertinimas dar nebuvo baigtas. Taryba 2019 metų sausio 9 d. raštu kreipėsi į LR 

žemės ūkio ministeriją (toliau – ŽŪM) prašydama paskelbti papildomą kvietimą pagal priemonės 

„Pagrindinės paslaugos ir kaimų atnaujinimas kaimo vietovėse“ veiklos sritis „Parama investicijoms į 

visų rūšių mažos apimties infrastruktūrą“ ir „Parama investicijoms į kaimo kultūros paveldą, 

kraštovaizdį“ teikti papildomus projektinius pasiūlymus susidariusiam paramos likučiui panaudoti.  

ŽŪM 2019 m. sausio 23 d. raštu informavo Tarybą, kad galutiniai paramos lėšų likučiai regionuose ir 

galutiniai visų regionų projektinių pasiūlymų sąrašai paaiškės po 2019 m. kovo 1 d., tuomet bus 

skelbiamas naujas kvietimas regionams, kuriuose susidarė nepanaudotų lėšų likučiai. NMA, atlikusi 

visų paramos paraiškų tvirtinimą, 2019 m. vasario 14 d. raštu informavo Tarybos sekretoriatą apie 

mažesnę skirtą paramos sumą projektams įgyvendinti ir susidariusį 417 949 EUR lėšų likutį. Kristina 

Udrienė informavo, kad parengtas Panevėžio regiono plėtros tarybos sprendimo „Dėl Panevėžio 

regiono plėtros tarybos 2017 m. vasario 20 d. sprendimo Nr. 51/4S-9 „Dėl Lietuvos kaimo plėtros 

2014–2020 metų programos priemonės „Pagrindinės paslaugos ir kaimų atnaujinimas kaimo 

vietovėse“ Panevėžio regiono prioritetinio projektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo“ projektas 

patikslinant sąraše esančių projektų vertes pagal patvirtintas paramos sumas projektuose. 

Gintautas Gegužinskas pasiūlė priimti sprendimą dėl Lietuvos kaimo plėtros 2014–2020 metų 

programos priemonės „Pagrindinės paslaugos ir kaimų atnaujinimas kaimo vietovėse“ Panevėžio 

regiono prioritetinio projektų sąrašo pakeitimo. 

 

NUSPRĘSTA: 

Bendru sutarimu priimti sprendimą (sprendimas pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos atstovo delegavimo į vandentvarkos 

sektoriaus pertvarkos modelio nustatymo paslaugų pirkimo priežiūros komitetą. 

 

Kristina Udrienė informavo, kad Lietuvos Respublikos aplinkos ministerija (toliau - AM) 

2019 m. vasario 14 d. raštu kreipėsi į Panevėžio regiono plėtros tarybą, informuodama, kad AM, 

įgyvendindama Vandenų srities plėtros 2017–2023 metų programos ketvirtojo tikslo uždavinį - 

didinti geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo įmonių veiklos efektyvumą, gerinti teikiamų 

paslaugų kokybę, vykdo vandentvarkos sektoriaus pertvarkos modelio nustatymo paslaugų pirkimą. 

Rašte informuojama, kad pertvarkos modelio tikslas – parengti vandens paslaugų sektoriaus 

pertvarkos, t. y. stambinimo modelį, siekiant veiklos efektyvumo. AM, siekdama į projekto rengimą 

ir derinimą įtraukti visas suinteresuotas puses, steigia patariamojo pobūdžio priežiūros komitetą ir 

prašo Tarybą į šį komitetą deleguoti vieną atstovą bei jį pavaduojantį asmenį. 
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Gintautas Gegužinskas pakvietė Tarybos narius teikti kandidatūras.  

Kęstutis Lukoševičius pasiūlė Povilo Žagunio kandidatūrą.  

Gintautas Gegužinskas pasiūlė deleguoti į komitetą pagrindiniu atstovu Povilą Žagunį, o 

pavaduojančiu asmeniu - Valdemarą Valkiūną. 

Tarybos nariai pritarė šiam pasiūlymui. 

 

NUSPRĘSTA: 

Bendru sutarimu priimti sprendimą (sprendimas pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir sporto ministerijos 

kuruojamų regioninių priemonių veiklos lėšų rezervo planavimo. 

 

Kristina Udrienė informavo, kad LR švietimo, mokslo ir sporto ministerija (toliau – ŠMSM) 

2019 m. vasario 14 d. raštu kreipėsi į Panevėžio regiono plėtros tarybą informuodama, kad ŠMSM, 

besiruošdama regioninio planavimo priemonių „Ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo 

prieinamumo didinimas“, „Mokyklų tinklo efektyvumo didinimas“ ir „Neformaliojo švietimo 

infrastruktūros tobulinimas“ numatytų papildomų lėšų – veiklos lėšų rezervo panaudojimui ir 

atsižvelgusi į tai, kad kiekvienas regionas turi savo specifiką ir skirtingus poreikius, vertina įvairius 

variantus, kaip efektyviausiai ir naudingiausiai panaudoti veiklos lėšų rezervą. Rašte informuojama, 

kad preliminarios veiklos lėšų rezervo lėšos Panevėžio regionui galėtų sudaryti 378 218,22 EUR, iš 

kurių 118 920,90 EUR pagal priemonę „Ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo prieinamumo 

didinimas“, 148 750,93 EUR pagal priemonę „Mokyklų tinklo efektyvumo didinimas“ ir 110 546,39 

EUR pagal priemonę „Neformaliojo švietimo infrastruktūros tobulinimas“. ŠMSM rašte pasiūlė kelis 

galimus veiklos lėšų rezervo paskirstymo variantus: palikti veiklos lėšų rezervą pagal priemones taip, 

kaip tai numatyta; priemonėms numatytą veiklos lėšų rezervą perkelti į pasirinktą vieną aktualiausią 

priemonę; laisvai pagal poreikį paskirstyti bendrą visų trijų priemonių veiklos lėšų rezervą kelioms 

priemonėms pasirinktinai. Kristina Udrienė informavo, kad RPD prie VRM Panevėžio apskrities 

skyrius 2019 m. vasario 18 d. elektroniniu paštu kreipėsi į Tarybos sudarytą Darbo grupę, 

prašydamas pateikti atstovaujamos savivaldybės administracijos nuomonę dėl aukščiau išvardintų 

priemonių veiklos lėšų rezervo planavimo Visi Darbo grupės pagrindiniai nariai atsakė, kad 

racionaliausia visas veiklos lėšų rezervo lėšas skirti vienai priemonei „Ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo prieinamumo didinimas“, dalį lėšų panaudojant šiuo metu 

įgyvendinamiems projektams. Kristina Udrienė taip pat informavo, kad ŠMSM prašo iki 2019 m. 

balandžio 1 d. pateikti Tarybos siūlymą, koks konkretus veiklos lėšų rezervo paskirstymo variantas 

yra priimtiniausias. 

Gintautas Gegužinskas pasiūlė pritarti Darbo grupės nuomonei visas ŠMSM regioniniu 

priemonių veiklos lėšas skirti vienai priemonei „Ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo 

prieinamumo didinimas“, dalį lėšų panaudojant šiuo metu įgyvendinamiems projektams. 

Tarybos nariai pritarė šiam pasiūlymui. 

 

PROTOKOLIŠKAI NUSPRĘSTA: LR švietimo, mokslo ir sporto ministerijai siūlyti visą 

planuojamą priemonių „Ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo prieinamumo didinimas“, 

„Mokyklų tinklo efektyvumo didinimas“ ir „Neformaliojo švietimo infrastruktūros tobulinimas“ 

Panevėžio regiono veiklos lėšų rezervą skirti vienai priemonei „Ikimokyklinio ir priešmokyklinio 

ugdymo prieinamumo didinimas“, sudarant galimybę dalį lėšų panaudoti šiuo metu 

įgyvendinamiems projektams. 

 

9. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos Respublikos Vyriausybės nutarimo „Dėl 2019 metais 

priimamų į profesinio mokymo įstaigas mokinių preliminaraus skaičiaus patvirtinimo“ projekto.   

 

Bronius Sadula pasakė, kad ŠMSM 2019 vasario 26 d. raštu informavo Tarybą, kad ŠMSM 

parengė ir teikia derinti LR Vyriausybės nutarimo „Dėl 2019 metais priimamų į profesinio mokymo 
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įstaigas mokinių preliminaraus skaičiaus patvirtinimo“ projektą, kurį priėmus bus patvirtintas 

priėmimo į valstybės finansuojamas profesinio mokymo vietas planas, kuriuo bus paskirstytas 

valstybės finansuojamų profesinio mokymo vietų, į kurias 2019 metais priimami mokiniai, skaičius.  

Bronius Sadula atkreipė dėmesį, kad nutarimo projekte numatytas  skaičius praktiškai atitinka 2018 

metų plane buvusį numatytą skaičių, todėl pasiūlė pritarti pateiktam nutarimui. 

Gintautas Gegužinskas pasiūlė priimti sprendimą – Lietuvos Respublikos Vyriausybės 

nutarimo „Dėl 2019 metais priimamų į profesinio mokymo įstaigas mokinių preliminaraus skaičiaus 

patvirtinimo“ projektą derinti be pastabų. 

 

NUSPRĘSTA: 

Bendru sutarimu priimti sprendimą (sprendimas pridedamas). 

 

10. Kiti klausimai. 

 

Kristina Udrienė informavo, kad RPD VRM Panevėžio apskrities skyrius 2018 m. lapkričio 

26 d. ir 2019 m. sausio 29 d. gavo VšĮ Centrinės projektų valdymo agentūros kreipimąsi su 

informacija apie nustatytus esminius Panevėžio rajono savivaldybės administracijos dviejų paraiškų 

„Pirminės asmens sveikatos priežiūros veiklos efektyvumo didinimas“ pakeitimus (paraiškose 

suplanuota pasiekti rodiklio P.B. 236 „Gyventojai, turintys galimybę pasinaudoti pagerintomis 

sveikatos priežiūros paslaugomis“ reikšmė yra mažesnė nei buvo numatyta projektiniuose 

pasiūlymuose). Kristina Udrienė pasakė, kad 2018 m. gruodžio 10 d. Panevėžio rajono savivaldybės 

administracija pateikė pervertinti projektinį pasiūlymą „Pirminės asmens sveikatos priežiūros veiklos 

efektyvumo didinimas VšĮ Krekenavos pirminės asmens sveikatos priežiūros centre“, kuriame buvo 

patikslinta rodiklio P.B. 236 „Gyventojai, turintys galimybę pasinaudoti pagerintomis sveikatos 

priežiūros paslaugomis“ reikšmė ir 2019 m. vasario 15 d. pateikė pervertinti projektinį pasiūlymą 

„Pirminės asmens sveikatos priežiūros veiklos efektyvumo didinimas VšĮ Panevėžio rajono 

savivaldybės poliklinikoje“, kuriame taip pat buvo patikslinta rodiklio P.B. 236 reikšmė. Projektinių 

pasiūlymo vertinimo metu nustatyta, kad šie projektai atitinka visus projektinio pasiūlymo vertinimo 

išvados 2 punkte nustatytus reikalavimus ir patvirtintos vertinimo išvadų kopijos buvo pateiktos VšĮ 

Centrinei projektų valdymo agentūrai. 

 

 

 

 

 

Tarybos pirmininkas                                                                                           Gintautas Gegužinskas           

                               

                                                                   

Posėdžio sekretorė                                                        Kristina Udrienė    


